
’s-Hertogenbosch, 23 april 2020 

 

Geacht College, 

Vorige week hebben Gedeputeerde Staten aan de Provinciale Staten een statenmededeling gestuurd 

met een nadere uitwerking van de te realiseren faunapassages. Dit conform het besluit van de 

Provinciale Staten bij de begrotingsbehandeling van 8 november 2019 waar de Provinciale Staten 

hebben besloten om de komende jaren 14 miljoen te reserveren voor het aanpakken van knelpunten 

bij de provinciale wegen. Deze faunapassages/ontsnipperingsmaatregelen zijn van belang voor het 

behoud en het versterken van de biodiversiteit in Brabant.  

In de statenmededeling is echter de volgende passage te lezen die de nodige vragen oproepen:  

‘De uitvoering van dit besluit voor de realisatie van de faunapassages past bij de 

ambities zoals opgenomen in het nu geldende bestuursakkoord 'Kiezen voor 

Kwaliteit'. Het huidige college legt dit voorstel aan Provinciale Staten voor in de 

wetenschap dat het besluit qua inhoud en met betrekking tot het beschikbaar 

stellen van de benodigde middelen wellicht niet past in het nieuwe bestuurs- 

akkoord zoals dat op dit moment tot stand komt.’ 
 

GroenLinks heeft hierover de volgende vragen aan het College:  

1. Klopt het dat het bestuursakkoord ‘Kiezen van Kwaliteit’ van kracht is?  

2. De fractie van GroenLinks merkt op dat ieder voorstel of besluit door Gedeputeerde Staten 

door een mogelijk volgend nieuw bestuur teniet kan worden gedaan. Gaat het College bij 

iedere volgende statenmededeling deze of een soortgelijke passage opnemen? Zo nee, 

waarom is dan bij de statenmededeling voor deze opvallende passage gekozen?  

3. Beseft het College dat deze passage mogelijk onduidelijkheid geeft voor uitvoerders, 

betrokken partijen en inwoners van Brabant? Acht zij dit, net als de fractie van GroenLinks, 

onwenselijk? Zo ja, op welke wijze gaat zij deze onduidelijkheid wegnemen?  

4. Wat betekent deze passage voor de uitvoering en voor de bijbehorende gereserveerde 

middelen van 4 miljoen? Welke stappen worden de komende tijd genomen om opvolging te 

geven aan het besluit van het College?  

5. Wat betekent deze passage voor de voorbereiding van projecten die vanaf 2024 tot 2030 

zullen plaatsvinden, waarvoor 10 miljoen is gereserveerd?  

Bij voorbaat dank voor de beantwoording, 

 

Namens de fractie van GroenLinks,  

Tom Ludwig   


